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مساله اولویت دار کشور
»معیشت مردم« است

رئیس قوه قضائیه مطرح کرد

ادامه در صفحه  2

شی چین در مسکو و اظهاراتش 
در آغاز این یادداشت، فرا رسیدن سال جدید و نوروز 

و ماه رمضان را به خوانندگان بزرگوار تبریک می گویم.
از مهمترین حوادث قابل توجه ای که در ایام تعطیلات 
نوروز اتفاق افتاد و به خاطر تعطیلی سال جدید فرصت 
نشد بدان پرداخته شود، سفر آقای شی جین پینگ  رئیس 
جمهوری چین به روسیه و دیدار دوستانه وی با پوتین 
رئیس فدراسیون روسیه و جملاتی است که شی چین 
پینگ در هنگام ترک مسکو و خداحافظی خطاب به پوتین 
بیان کرد و در جای خود می تواند قابل تامل و از یک سو، 
نقطه عطفی در روابط  بین پکن و مسکو و از دیگر سو، در 
روابط بین الملل تلقی کرد. بعد از وقوع انقلاب کمونیستی 
در چین در سال ۱۹۴۹ بین پکن و مسکو روابط حسنه 
برقرار شد  شوروی در دوران استالین به حمایت از چین که 
وارد بلوک کمونیستی شده بود برخاست؛ بعد از مدتی به 
خاطر رقابت بین احزاب کمونیست چین و شوروی، روابط 
حسنه بین پکن و مسکو  به خصمانه تبدیل شد  پکن به 
سمت آمریکا گرایش پیدا کرد تا جایی که رهبران شوروی 
از عبارت رویزیونیسم  درمورد چین استفاده می کردند و 
چینی ها در مقابل، شوروی را کشوری رویزیونیستی خطاب 
می کردند. سال هایی سپری شد و چین در حوزه اقتصادی 
رشد کرد و وارد رقابت با آمریکا شد در پی آن تصمیم گرفت 
در حوزه سیاسی و ژئوپلیتیک هم فعال تر عمل کند و عرصه 
را بر سیاست یکجانبه گرایی و هژمونی  آمریکا تنگ کند 
به این خاطر  مجددا روابطش را با روسیه دوران پوتین 
بهبود بخشید و این دو کشور بزرگ و مهم که هر دو  از 
اعضای ثابت شورای امنيت سازمان ملل می باشند و از 
حق وتو برخوردارند بر آن شدند در جبهه ای واحد به مقابله 
با یکجانبه گرایی آمریکا و محدود کردن قدرت این کشور در 

سطح جهانی همکاری مشترک داشته باشند .

سیف الرضا شهابی  سرمقاله

یک عضو شورای مرکزی فراکسیون انقلاب اسلامی مجلس 
شورای اسلامی در نامه ای به رئیس ستاد امر به معروف و نهی 
از منکر با بیان اینکه »دین خدا بازیچه و مطاع دنیوی چند 
ظاهرالصلاح فاسدالعقیده نیست«، گفت: به نظر می رسد با 
توجه به شرایط معیشتی مردم، یکی از مهم ترین وجوه امر به 

معروف و نهی از منکر حوزه معیشت و اقتصاد باشد.
به گزارش ایسنا، متن نامه مجتبی توانگر نماینده تهران در 
مجلس به حجت الاسلام  والمسلمین صدیقی رئیس ستاد امر 

به معروف و نهی از منکر به شرح زیر است:
»حجت الاسلام  والمسلمین جناب آقای شیخ کاظم صدیقی

رئیس محترم ستاد امر به معروف و نهی از منکر
سلام علیکم

در  به حضرتعالی  منتسب  اظهاراتی  گذشته  روزهای  در 
رسانه ها منتشر شد مبنی بر این که »مجلس، جلوی طرح 
عفاف و حجاب را گرفته است. شما مردم باید وکلای خود 
در مجلس را بازخواست کنید«. درباره این ادعای خلاف واقع 
نکاتی وجود دارد که منطقا شما به دلیل جایگاهی که دارید 
باید از آن مطلع باشید. در ادامه به صورت خلاصه به برخی 

نکات اشاره می کنم:
که  باشید  این است که حضرتعالی در جریان  انتظار   -۱
مسئله عفاف و حجاب پیش از سال جدید در جلسات متعدد 
در نهادهای بالادستی مورد بحث و بررسی و تصمیم گیری 
قرار گرفته و از سوی مجلس شورای اسلامی به صورت صریح 
اعلام آمادگی شده است که اگر چنانچه متولیان امر یعنی 
دولت، قوه قضائیه یا فراجا معتقدند در این زمینه کمبود 
قانون وجود دارد، اعلام کنند تا مجلس آن را در کوتاه ترین 
زمان ممکن تصویب کند. و باز انتظار از حضرتعالی این است 
که اطلاع داشته باشید که نهادهای متولی این حوزه تاکید 
دارند که کمبود قانون وجود ندارد و نیاز به قانون جدید هم 

نیست بلکه باید قوانین موجود به شکل درست اجرا شود.
۲- حتما حضرتعالی نیز بر این نکته مهر تایید می زنید که 

هرگونه اقدام به صورت بخشی و خارج از جمع بندی های انجام 
شده امکان بروز اشتباه و رفتارهای خارج از ضابطه را بیشتر 
کند و همین موضوع ممکن است مجدد سبب سوءاستفاده 
دشمن و بروز مسائل امنیتی و هزینه سازی برای کشور شود. 
لذا انتظار بدیهی و طبیعی از حضرتعالی و مجموعه ستاد 
احیای امر به معروف و نهی از منکر این است که به جای بیان 
اظهارات تکمیل کننده پازل صهیونیسم و ارتجاع بین الملل 
به دنبال  و حرکت برخلاف تصمیم گیری های کلان کشور، 
بررسی شیوه های جدید برای اجرای قوانین موجود در زمینه 
عفاف و حجاب باشید که بالاتر اشاره شد دستگاه های متولی 

معتقدند، کمبود قانون درباره آن وجود ندارد.
در  حجاب  و  عفاف  درباره  اظهارات  برخی  متاسفانه   -۳
روزهای اخیر به نحوی است که شائبه سیاسی و انتخاباتی 
بودن آن را پررنگ تر کرده است. سوال این است که وقتی 
دستگاه های متولی عفاف و حجاب از کمبود قانون در این 
زمینه سخن نگفته و لایحه ای هم در این زمینه به مجلس 
تقدیم نشده، چه انگیزه ای جز سیاسی کاری و تخریب عقلای 
مجلس یازدهم باعث می شود که مجلس شورای اسلامی، 
مانع طرح عفاف و حجاب معرفی شود؟ به جز حضرتعالی، 
جناب آقای آقاطهرانی نیز اخیرا مدعی شده اند که رئیس 
این کمیسیون را درباره عفاف حجاب  مجلس جلوی طرح 
گرفته است! عجب! گویی آقایان از سیاره دیگری آمده اند و 
در جریان امور کشور و سیاستگذاری و تصمیم های نهادی 
بالادستی و عدم نیاز به قانون جدید در این زمینه نیستند. 
نهم  هشتم،  مجالس  در  که  آقاطهرانی  آقای  جناب  لااقل 
و یازدهم در کسوت قانون گذار حاضر بود و هستند و در 
مجالس نهم و یازدهم رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس بوده 
و هستند، حتی اگر قانونی نیاز باشد نباید مطالبه گر باشند 
بلکه باید پاسخ بدهند که در این ۱۲ سال نمایندگی و ۷ سال 
ریاست کمیسیون فرهنگی برای عفاف و حجاب چه کرده اند؟ 
آیا این که در سال انتخابات مجلس قرار داریم در بیان چنین 

سال  در  یکباره  به  ایشان  چرا  نه؟  یا  است  موثر  مواضعی 
پایانی مجلس زبان به بیان لزوم قانون گذاری در این زمینه 
گشوده اند؟ در سال های گذشته که ایشان نماینده و رئیس 
کمیسیون فرهنگی بوده اند، مسئله عفاف و حجاب در کشور 
گل و بلبل بوده و ناگهان احساس نیاز به قانون در آن شدت 
گرفته است؟ انتظار از حضرتعالی به عنوان رئیس ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر این است که جلوی سیاسی یا امنیتی 
شدن مقوله عفاف و حجاب را بگیرید و اجازه ندهید برخی 
برای لیست های انتخاباتی خود از عفاف و حجاب هزینه کنند.

۴- به عنوان نماینده مردم شریف تهران و در جایگاه وکالت 
مردم ایران اعلام می کنم که مشی و سیاستگذاری در این 
زمینه نباید ذره ای از آنچه رهبر معظم انقلاب درباره عفاف 
ایشان صراحتا »ضعیف  و حجاب فرموده اند، تفاوت کند. 
الحجاب ها« را نه مخالف دین نه انقلاب ندانسته اند و حتی 
گفته بودند که به برخی از آن ها غبطه می خورند. آیا خط و 
مشی افراد منتسب به شما و منصوبین  شما که اظهارات 
عمیقا غیر درست و ضدامنیتی و خلاف واقع درباره عفاف 
انقلاب  حکیم  رهبر  مشی  همین  می کنند  بیان  حجاب  و 
است؟ چه نسبتی است میان تفرقه و نقارافکنی مجموعه 
تحت زعامت شما با مشی وحدت آفرین رهبری؟ آیا این که 
رهبر معظم انقلاب در پیام نوروزی و سخنرانی راهبردی اول 
فروردین هیچ اشاره به موضوع عفاف و حجاب نکرده اند اما 
برخی این موضوع را تاجایگاه مسئله اصلی و اول کشور بالا 
برده اند، برای حضرتعالی و سایر دلسوزان ایجاد سوال و ابهام 

نمی کند؟
۵- و باز در جایگاه وکالت مردم ایران تصریح می کنم که 
اکثریت مردم ایران با هنجارشکنی و برهنگی در خیابان ها 
مخالف اند و صف هنجارشکنان را از ضعیف الحجاب ها جدا 
می دانند. طبیعتا با کسانی که با کشف حجاب یا برهنگی 
برخورد  باید  می زنند  هنجارشکنی  به  دست  خیابان ها،  در 
سراغ  نباید  حتما  مسیر  این  در  که  معتقدم  قانونی شود. 

این مسئله  برای  قبلی  پوسیده و شکست خورده  شیوه های 
رفت. شیوه هایی همچون گشت ارشاد که قبلا باعث بروز 
مسائل امنیتی و سیاسی برای کشور و مردم شده اند، جواب 
این مسئله نیست و حتما متولیان امر در اجرای قوانین باید 
سراغ شیوه های موثر و کم هزینه بروند تا برخورد بازدارنده با 

هنجارشکنان انجام شود.
۶- باز هم تاکید می کنم که اگر پیام نوروزی و سخنرانی 
راهبردی اول فروردین رهبر معظم انقلاب برای همه ما فصل 
الخطاب است، که ان شاء الله هست، ایشان اصلی ترین مقوله 
و مسئله کشور را در شرایط کنونی، معیشت مردم و اقتصاد 
می دانند و به همین دلیل سال جاری را سال »مهار تورم، رشد 
تولید« نام گذاری کرده اند. و به نظر می رسد با توجه به شرایط 
معیشتی مردم یکی از مهم ترین وجوه امر به معروف و نهی از 
منکر همین حوزه معیشت و اقتصاد باشد و لذا انتظار از همه 
متولیان در همه حوزه ها این است هر اقدامی انجام می دهند 
یا هر موضعی می گیرند، به مسئله اصلی و اولویت کشور و 

مردم نیز دقت و توجه داشته باشند.
در پایان به عنوان احدی از آحاد مسلمین؛

شما و منصوبین را مشفقانه به سبیل رحمت نبی خدا، 
اولیا، صلحا و ائمه هدی  فرا می خوانم. در بیان مواضع خدا را 

در نظر بگیرید و مصلحت دین خدا را.
اگر شما و دوستانتان در پی فتح کامل پارلمان هستید و 
از فرط بی کارنامه بودن مجبورید به ریسمان حجاب متوسل 
شوید، در حال بسط منکر و زدودن معروف هستید. دین خدا 
بازیچه و مطاع دنیوی چند ظاهرالصلاح فاسد العقیده نیست 

که هر روز مانند مارگیران آن ملعبه قدرت طلبی کنند.
تاریخ اسلام مشحون از مفتیانی است که دین به میل خود 
تفسیر کردند و صلحا را به حاشیه رانند. اما انقلابیون مسلمان 
و باورمندان به مکتب خمینی و  خامنه ای ایستاده اند تا زدودن 

همه مظاهر کفر، شرک و تحجر...
والعاقبه للمتقین.«

نامه »توانگر« به رئیس ستاد امر به معروف

وش های شکست خورده رفت در برخورد با حجاب نباید سراغ ر

سازمان ملل متحد چارچوب برنامه  جدید ۵ ساله خود را در ایران آغاز کرد

خبر
سرلشکر باقری: 

برنامه فضایی نیروهای مسلح با سرعت ادامه دارد
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: برنامه فضایی نیروهای مسلح با 
سرعت در حال پیشرفت است. بسیاری از اقدامات جاسوسی و تروریستی 
دشمنان نیز در شهرهایی همچون مشهد و اصفهان توسط نیروهای مسلح 

کشف و خنثی شد.
به گزارش تسنیم، سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای مسلح 
صبح روز دوشنبه در دیدار نوروزی کارکنان این  ستاد با گرامیداشت بهار 
طبیعت و بهار قرآن و یاد شهیدان انقلاب اسلامی، بخصوص شهدای مدافع 
به دست  اخیر در سوریه  روزهای  در  که  مدافع حرم  و دو شهید  امنیت 
جنایتکاران صهیونیست به شهادت رسیدند، اظهار کرد: سال گذشته سال پر 
فراز و نشیبی بود نیروهای  مسلح گام های اساسی برای ارتقای توان و آمادگی 
دفاعی برداشتند؛ در این بین مقطع سه ماهه پاییز مقطع حساسی بود، زیرا 
دشمنان در جنگ  ترکیبی تمام عیار، تمام قوای خود را به  میدان آوردند، اما 
در این جنگ نیروهای مسلح و بسیج قهرمان خوش درخشیدند و احدی در 
برابر آنها پا  پس نکشیدند و آرامش را به کشور بازگرداندند و شهیدان عزیزی 

هم در این راه تقدیم شد.
وی اضافه کرد: آنچه انسان در صحنه جهانی و منطقه ای مشاهده می کند 
از روز روشن تر است و دشمن هم به آن اذعان دارد این حقیقت است که 
تحولات جهانی و منطقه ای در مسیر تضعیف استکبار جهانی و اضمحلال 
رژیم صهیونیستی پیش می رود؛ در مسیر عبور قدرت آمریکا و صهیونیست ها 

و در مقابل، قدرت گرفتن کشور ما و محور مقاومت است.
اندیشمندان  از  بسیاری  اینکه  بیان  با  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
و سیاستمداران آمریکا به این مطلب اذعان دارند، گفت: به هم ریختگی 
شدیدی که در سرزمین های فلسطین اشغالی می بینیم حادثه کوچکی نیست؛ 
زیرا هفت بار رئیس این رژیم جعلی اعلام کرده که اسرائیل در حال فروپاشی 
است و حتی مطرح  می کنند که هشتاد سالگی را نخواهیم دید؛ این همان 

وعده رهبر ما است مبنی بر اینکه آنها ۲۵ سال آینده را نخواهند دید.
سردار باقری گفت: نیروهای مسلح در سال گذشته گام های اساسی در 
تامین امنیت و دفاع برداشتند که از جمله می توان به موشک باران مقرهای 
ضد انقلاب در شمال عراق اشاره کرد؛ این باعث شد تا دولت عراق متعهد 
به خلع سلاح و اخراج این گروه ها از خاک این کشور شود. این حاصل خون 
شهیدانی است که در شمالغرب کشورمان جان خود را در راه خدا نثار کردند 
تا ما به امنیت پایدار در مرزهای شمال غربی برسیم؛ همچنین ناو گروه نداجا 
برای اولین بار به دور دنیا اعزام شد و بیش از پنج ماه است که این ناو گروه با 

شناورهای تمام ایرانی در حال حرکت است.
سرلشکر باقری سپس بیان داشت: انجام رزمایش های متعدد سازمانی، 
و  می دهد  نشان  را  مسلح  نیروهای  اقتدار  بین المللی  و  مرکب  نیرویی، 
بازدارندگی را بالا می برد که در نتیجه امنیت را برای کشور به ارمغان می آورد. 
پرتاپ ماهواره های متعدد و در مدار قرار دادن آنها یکی دیگر از موفقیت های 
نیروهای مسلح در سال گذشته بود که در این رابطه اکنون دو ماهواره در مدار 
زمین داریم که هر روزه اطلاعات مورد نیاز را مخابره می کند. برنامه فضایی 
نیروهای مسلح با سرعت در حال پیشرفت است. از سوی دیگر بسیاری از 
اقدامات جاسوسی و تروریستی دشمنان نیز در شهرهایی هم چون مشهد و 

اصفهان توسط نیروهای مسلح کشف و خنثی شد.
وی افزود: در همین ایام اخیر و در ابتدای سال جدید نیروهای فراجا امنیت 
مردم را در شهرها و جاده ها تامین کردند. همچنین نیروهای مسلح در کمک 
به زلزله زدگان خوی و کمک   های مومنانه نیز پیشتاز بودند. راهیان نور که 
از ۱۵ اسفند سال گذشته آغاز شد و تا اوایل سال جدید ادامه داشت باعث 
شد تا یک  میلیون و ۳00 هزار نفر از مناطق عملیاتی دفاع مقدس بازدید کنند 
که عمده این بازدید کنندگان هم جوانان و نوجوانان بودند. سرلشکر باقری با 
اشاره به بیانات و فرامین مهم رهبر معظم انقلاب اسلامی در سخنرانی های 
تحویل سال و حرم مطهر رضوی افزود: به منظور تعیین وظیفه نیروهای 
مسلح در اجرای شعار سال، در حال جمع آوری نظرات کارشناسی هستیم که 
پس از جمع بندی هفته آینده به صورت دستورالعمل به نیروهای مسلح ابلاغ 
خواهد شد. در انتهای این برنامه رئیس ستاد کل نیروهای مسلح و رئیس 
دفتر عقیدتی سیاسی فرمانده معظم کل قوا از نفرات قرآنی ستاد کل نیروهای 

مسلح تجلیل به عمل آوردند.

ایران که چارچوب  اولویت های کار سازمان ملل متحد در  با اعلام رسمی 
همکاری  توسعه پایدار سازمان ملل متحد )UNSDCF( را تشکیل می دهند، 
زمینه برای فعالیت های پنج سال آینده نهادهای سازمان ملل متحد در کشور 

فراهم شد.
 به گزارش ایسنا، چارچوب همکاری  توسعه پایدار سازمان ملل متحد محور 
نشستی در ۲۱ اسفند ۱۴0۱ با مشارکت نهادها، صندوق ها و برنامه های سازمان 
ملل متحد و وزارتخانه های دولت جمهوری اسلامی ایران بود. این نشست با 
حدود ۱۳0 شرکت کننده، بیش از ۸0 نماینده از ۳0 نهاد دولتی را گرد هم آورد و 

حدود ۵0 مقام از ۱۸ نهاد سازمان ملل متحد در کشور به آنها پیوستند.
این نشست با همکاری دفتر هماهنگ کننده مقیم سازمان ملل متحد و وزارت 
امور خارجه ایران و با هدف افزایش همکاری و هماهنگی بین نهادهای سازمان 

ملل متحد و وزارتخانه های ذی ربط برگزار شد.
یکی از رؤسای جلسه، محمد حسنی نژاد پیرکوهی، مدیرکل امور بین الملل 
محیط  زیست و توسعه پایدار وزارت امور خارجه، اظهار کرد: امضای چارچوب 
همکاری  توسعه پایدار سازمان ملل متحد پایان همکاری جمعی ما نیست، 

اکنون مرحله اجرای سند آغاز شده است.
وی افزود: در پنج ساله آینده، هماهنگی و حفظ رویکرد تعاملی در تعریف و 

اجرای فعالیت های مشترک، مهم ترین عامل موفقیت جمعی ما خواهد بود.

هماهنگ کننده مقیم سازمان ملل متحد در جمهوری اسلامی ایران، استفان 
پریزنر نیز بر همسویی چارچوب همکاری با آرمان های توسعه ای کشور تأکید 
کرد و اظهار کرد: چارچوب همکاری جدید به  خوبی با برنامه های ملی، به ویژه 
با رویکردهای تاب آوری اجتماعی - اقتصادی، هماهنگ است و بر برنامه های 

مشترک بین بخشی تأکید دارد.
وی در ادامه گفت: سازمان ملل متحد در ایران می تواند نقش برگزارکننده 
جلسات جهت تسهیل همکاری های منطقه ای و بین المللی از جمله همکاری های 

جنوب - جنوب و سه جانبه را ایفا کند.
هماهنگ کننده مقیم سازمان ملل متحد ادامه داد: ما معتقدیم که در این 
دوران سخت، به سیاست های تحول آفرین و نوآورانه برای مقابله با چالش های 

پیچیده و حمایت بهتر و هوشمندانه تر از آسیب پذیرترین افراد نیاز داریم.
در این دیدار، دستاوردهای ایران در زمینه پیشبرد توسعه انسانی مورد اشاره 

قرار گرفت و روندهای توسعه و اولویت های همکاری بررسی شد.
چارچوب همکاری  توسعه پایدار سازمان ملل متحد  سال های  ۲0۲۳ الی ۲0۲۷ 
)۱۴0۵-۱۴0۱( را پوشش می دهد و با برنامه هفتم توسعه ملی ایران هم راستا 

است. این سند حول پنج محور استراتژیک متمرکز شده است:
مدیریت بهداشت عمومی

• تاب آوری اجتماعی - اقتصادی

•  حفظ محیط زیست، مدیریت یکپارچه منابع طبیعی و پاسخ گویی به تغییرات 
اقلیمی

•  کاهش و مدیریت بلایای طبیعی
•  کنترل مواد مخدر

به سازمان  پایدار سازمان ملل متحد همچنین  چارچوب همکاری  توسعه 
ملل متحد این فرصت را می دهد تا با هماهنگی مقامات ملی، حمایت های 

بشردوستانه به جوامع میزبان ارائه  کند.

نقشه راهنقشه راه
اسکناس آمریکاییاسکناس آمریکایی

بررسی نوسانات شدید بازاربررسی نوسانات شدید بازار
 ارز و آینده قیمت دلار در سال  ارز و آینده قیمت دلار در سال 14021402

سه شنبه 15 فروردین 1402
13 رمضان 1444 
4 آوریل 2023
سال نوزدهم
شماره 5337
8 صفحه
5000 تومان
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پس لرزه حقوق معلمان 
برای آقای وزیر

شرح در صفحه  2

رئیس جمهوری با استعفای یوسف نوری موافقت کرد

گروه سیاسی - روز گذشته درپی استعفای  یوسف نوری از وزارت آموزش وپرورش،  سید ابراهیم 
رئیسی با پذیرش این استعفا، رضا مراد صحرایی رئیس دانشگاه فرهنیگان را با حفظ سمت به عنوان 
سرپرست وزارت آموزش و پرورش انتخاب کرد. رضا مراد صحرایی متولد 1۳۵۵ و دکتری زبانشناسی 
از دانشگاه علامه طباطبایی و استاد تمام این دانشگاه است که از اردیبهشت سال گذشته بعنوان رئیس 

دانشگاه فرهنگیان انتخاب شد.
پس از تاخیر در پرداخت حقوق اسفندماه 1401 فرهنگیان، رئیس جمهوری به معاون اول خود دستور 
داد تا علت این اتفاق مشخص شود. مخبر، معاون اول رئیس جمهوری نیز پس از بررسی موضوع اعلام 
کرد که وزارت آموزش و پرورش مقصر بوده است. دهم فروردین اعلام شد که با مسئولان مقصر در 

تاخیر پرداخت حقوق فرهنگیان در سطح مدیران عالی آموزش و پرورش برخورد خواهد شد.
گفتنی است، پرداخت نشدن کامل حقوق اسفند 1401 معلمان از موضوعات عجیب و تلخ روزهای پایانی 
سال 1401 و آغازین سال 1402 بود. موضوعی که باعث شد رئیس دولت سیزدهم شخصا وارد ماجرا 

شود و دستوراتی را برای حل و فصل آن صادر کند.
به گزارش ایسنا، در 2۹ اسفند 1401 و در پی اشکالات ایجاد شده در پرداخت حقوق معلمان، سید 
ابراهیم رئیسی رئیس قوه مجریه به محمد مخبر معاون اول دستور داد در اسرع وقت جلسه ای با حضور 

مسئولان مربوطه تشکیل و ضمن بررسی علل بروز مساله، برای رفع مشکل پرداخت...

 زنگ خطر افزایش
خشونت اجتماعی

 ابعاد تحقیق و تفحص
و از ایمیدر

از سخنان سرلشکر سلامی 
برداشت ناصواب شد

بررسی خطرات اقدامات خودسرانه 
شهروندان درباره مساله حجاب

دست اندازهای حوزه معدن 
بررسی شد

واکنش سخنگوی سپاه درخصوص 
شهادت حاج احمد متوسلیان
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